## **BLUEB®X**

# Secure Your Items with Proper Packaging! 妥善包装,保障安全

The following packaging guidelines are provided for your reference to ensure your shipment remains intact during transit.

以下为包装指南建议供您参考,以确保货物在运输过程中保持完好。



As shown in the image below, canned and fragile items can be packed with protective bubble wrap to fill the empty space in the box, preventing movement that may cause damage or breakage.

如下图所示罐装易碎类物品可以使用防爆泡泡纸填满箱子空间以避免物品移动导致损坏或破





For shipping chilled items such as meat and fresh fish, add enough ice packs inside the foam box to prevent melting and fill any empty spaces to avoid movement.

寄送冰鲜货物如肉类鲜鱼可以在泡沫箱内添加 足够的冰块以防止融化,并填充箱内空隙以避 免物品移动。





Frozen food must be packed with sufficient dry cice/ice pack to maintain low temperatures and prevent thawing. Use moisture-proof and leak-proof packaging materials (such as thick plastic bags) to prevent condensation and food debris from leaking. Fill any empty spaces in the box (using cushioning materials) to prevent movement or damage during transportation.

速冻及水果食品需使用足量的干冰/冰袋以维持低温并防止解冻。使用防潮防漏的包装材料(如厚塑料袋)包裹货物,以防止冷凝水或食品碎屑泄漏,填充箱子内部空隙(如使用缓冲材料)以防止货物在运输过程

中移动或受损。



QUICK

Use strong packing tape, such as pressure-sensitive, water-activated, or reinforced tape. Avoid kraft paper tape, masking tape, or string.

使用结实的封箱胶带,如压敏胶带、水活化胶 带或加固胶带。避免使用牛皮纸胶带、美纹纸 胶带或绳子。





Each box must have its own DELIVERY ORDER (DO) label attached.

每个箱子上必须带有各自的DELIVERY ORDER标签贴纸。





We currently do not accept cakes, ice cream that may melt easily or get damaged during transit. If you have any questions, please contact us before shipping.

我们暂时不承运蛋糕、冰淇淋等易融化、易损坏的货物,以确保货物在运输过程中保持最佳 状态。如有疑问,请在寄件前联系我们。





#### Prohibited Items禁运物品

At Blue Box, the following items (or any items similar in description or content) are strictly prohibited. Any shipment containing such items may be canceled without prior notice. Items listed in this category are not allowed. We will not be responsible for any loss or damage of prohibited items. No compensation will be provided for any loss or damage. If you have any doubts about whether your shipment is acceptable, please feel free to contact us before shipping.

在 Blue Box,以下物品(或任何在描述或内容上类似的物品)均被严格禁止运输。任何包含此类物品的货件可能会被取消,且不会另行通知。本类别中的物品均不允许寄 送。对于禁运物品的任何丢失或损坏,我们概不负责,且不提供任何赔偿。如果您对您的货物是否可接受有任何疑问,请在发货前随时联系我们。



Drugs毒品

Etc. prescription medication) / Narcotics / Tobacco / E-cigarettes 包括处方药/ 麻醉药品 / 烟草 / 电子烟



Flammable gases / liquids / solids 易燃气体 / 液体/ 固体



Dangerous Goods / Toxic / Hazardous Substances 危险品 / 有毒 / 有害物质



Weapons / Firearms / Swords (real or replica)

武器/枪支/剑(真假)



Highly valuable items 稀有贵重物品

etc.(Gems, Gold, Antiques) 宝石、黄金、古董等

## **BLUEB®X**

#### Package Size Guidelines包裹尺寸指南

SIZE 尺寸	WEIGHT 重量	L+W+H 长+宽+高
S	<10KG	90-109cm
М	<20KG	110-129cm
L	<30KG	130-149cm



Boxes< 90cm or < 10kg = S 箱子 < 90cm 或 < 10kg = S

Boxes > 150cm or > 30kg = L+S/M/L 箱子 > 150cm 或 > 30kg = L+S/M/L

### ♠ Last Mile 最后里程

80%冷冻罗里,20%普通罗里 80% COLD TRUCK,20% NORMAL TRUCK